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Kære Niels E. Bjerrum  
  
Tak for din henvendelse fra den 14. maj 2020 til Teknik‐ og Miljøforvaltningen vedrørende byggeansøgning om at 
etablere kvist på fælles hus, Amsterdamvej. Jeg svarer dig, da din henvendelse vedrører mit ansvarsområde i 
forvaltningen. 
  
Du spørger på vegne af en borger om en status på byggesagen, som forvaltningen har modtaget den 25. februar 
2020. Jeg kan oplyse, at sagen blev tildelt en sagsbehandler den 11. maj. Når sagsbehandleren går i gang med 
sagsbehandlingen, vil vedkommende kontakte ansøger og oplyse om den nærmere proces og tidshorisont. Jeg gør 
dog opmærksom på, at der aktuelt må forventes lidt længere sagsbehandlingstider på byggeansøgninger, men vi 
arbejder naturligvis på at behandle sagerne så hurtigt som muligt. 
  
Jeg håber, at du hermed har fået svar på din henvendelse, ellers er du velkommen til at kontakte mig igen. 

Med venlig hilsen  
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